

شركة الاستثمارات الوطنية	
صادر خارجي	
	
24/10/2022	تاريخ المراسلة
NIC - 3-25/104/9685	رقم المراسلة



شركة الاستثمارات الوطنية  
NATIONAL INVESTMENTS COMPANY

Date: 24 OCT 2022

التاريخ: 24 OCT 2022

To: Bursa Kuwait Company  
Dear Sirs,

السادة/ شركة بورصة الكويت  
المحترمين  
تحية طيبة وبعد،،،

**Subject: Disclosure of Material Information**

**الموضوع: إفصاح عن معلومة جوهرية**

With reference to the provisions of Chapter (4), module Ten (Disclosure and Transparency) of the Executive Bylaw of law No. (7) for year 2010 and its amendments, enclosed herewith the disclosure form of material information.

بالإشارة إلى احكام الفصل الرابع بالكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) باللائحة التنفيذية للقانون رقم (7) لسنة 2010 وتعديلاتهما، نرفق لكم نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية.

Sincerely Yours,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،

فهد عبدالرحمن المخيزيم - Fahad Abdulrahman Al Mukhaizim  
عضو مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي – Board Member & CEO

  
شركة الاستثمارات الوطنية  
NATIONAL INVESTMENTS COMPANY  
19

CC: Capital Markets Authority

نسخة إلى: السادة هيئة أسواق المال



نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية  
Disclosure of Material Information Form

Date	24 OCT 2022	التاريخ
------	-------------	---------

Name of the Listed Company	اسم الشركة المدرجة
National Investments Company (K.S.C.P)	شركة الاستثمارات الوطنية (ش.م.ك.ع)

Material Information	المعلومة الجوهرية
<p>National Investments Company has received Central Bank of Kuwait approval for the review of the periodic reports required to monitor the financing services in the company as of 30 September 2022.</p> <p>Accordingly, and starting from Q3 – 2022, the financial statements will show the value of company's total financing portfolio.</p>	<p>حصلت شركة الاستثمارات الوطنية من بنك الكويت المركزي على كتاب الموافقة بعد دراسة البيانات الدورية المطلوبة لمتابعة عمليات التمويل في الشركة كما في 30 سبتمبر 2022.</p> <p>وبناء عليه، فإنه ابتداء من الربع الثالث من العام 2022 ستظهر في البيانات المالية قيمة اجمالي عمليات التمويل المقدمة من الشركة.</p>

Significant Effect of the material information on the financial position of the company	أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة
New classification in the list of assets that includes value of financing portfolio.	تصنيف جديد في قائمة الأصول للشركة يتضمن قيمة عمليات التمويل.